
Za boljše in hitrejše
delegatsko odločanje

V naši občini smo že večkrat na raznih sejah, tudi na skupš-
činskih, govorili o pomanjkJjivostih, Id jih opažamo v delegnt-
skem sistemu. Pred poletnimi dopusti pa so tudi rsi trije zbori
mestne skupščine razpravljali o uresničevanju akcijske usmeri-
tve glede nadaljnjega razvoja delegatskega sistema in odnosov
v skupščini mesta Ljubljane.

Treba bo, so sklenili dele-
gati, skrajšati dnevne rede
vseh treh zborov mestne
skupščine in jih bolj kot do-
slej usklajevati z dnevnimi
redi sej občinskih skupščin.
Zato morajo poskrbeti pred-
sedniki in sekretarji občinskih
in mestnih zborov, ki bi se
praviloma morali sestati pred
vsako sejo. Tudi delovna te-
lesa zborov, ki spremljajo
uresničevanje sklepov skupš-
čin, bodo morala sodelovati v
pripravah na seje. Okrepiti se
bo moralo delo delegacij v
krajevnih skupnostih in toz-
dih, trdnejša pa bo morala biti
tudi njihova povezanost z
osnovnimi družbenopolitič-
nimi organizacijami. Le-ta pa
bodo morale biti bolj kot do-
slej, odgovorne za delo sa-
moupravnih organov, direk-
torjev in strokovnih služb.

Tudi delo dfužbenopolitič-
nega zbora bi se še dalo
izboljšati. Njegovi člani bi
morali v večji meri sodelovati

v telesih MK SZDL in v druž-
benopolitičnih organizacijah,
ki so jih delegirale v ta zbor.
Tako bi namreč bili najhitreje
in najtočneje seznanjeni z
njihovimi stališči.

Kljub prizadevanjem dele-
gatsko gradivo še ni tako pri-
pravljeno, kot so želeli in za-
htevali delegati. Na mestni
skupščini so sklenili, da je
treba delegatom, kadar je le
mogoče, posredovati razum-
ljive in kratke povzetke, ki
naj vsebujejo več variant in
predlogov za odločanje.

Glede krepitve sistema ob-
veščanja, ki je pomemben za
hitrejše in boljše delegatsko
odločanje, se bo trebe bolj
kot doslej posluževati dnev-
nih sredstev javnega obveš-
čanja. Pred vsako sejo mestne
skupščine bi bilo treba sklicati
tiskovno konferenco in širšo
javnost pravočasno obvestiti,
o čem bo tekla beseda na
sejah zborov.
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